



## **Bestyrelsesmøde Plejecenter Bakkebo d. 09.08.2024**

Pårørenderep.: Jytte Pilgaard (formand), Jan Yde, Kurt Poulsen, Anna Maria Poulsen

Ældrerådsrep.: Peter Voss Hansen

Vennekredsrep.: Mads Jensen

Lokalrepræsentant: Dora Tang

Personalerep.: Merete Krog Christensen

Plejeboligleder: Helle Lykke Nielsen

### **Referat**

#### **1. Godkendelse af referat.**

Ingen kommentarer

#### **2. Opfølgning på tidligere punkter**

- Kontakt til Realskolen (Merete) .

Skolen starter op i denne uge og Merete vil kontakte skolen i næste uge

- Kontakt til blå spejdere (Helle)

Kontakt til dem snarest

- Kontakt til bykor og andre kor (Dora)

Bykoret vender tilbage når der har været snak med bestyrelsen. Fløndersø kor er interesseret og der er også kontakt til Handbjerg harmonika spillere og Salling spillemænd. Der kunne sagtens blive noget ud af det.

- Kontakt til Gerda i børnehaven (Dora). Dora taler med Astrid fra børnehaven.
- Frivillige til gåture, sang, spil, samvær (Alle)

Dora kender en fotograf, der er interesseret i fugle. Han laver foderhuse til fugle af gamle grill, der gør at man ikke kan holde mus og rotter væk. Han vil meget gerne komme. Vi aftaler at Dora aftaler en dato med ham.

Vi har tidligere talt om at der via Vennekredsen kan forsøges at sende brev til byens virksomheder i forhold til medlemskab af Vennekredsen. Peter vil skrive et brev og mødes med Helle ang. dette.

Peter har taget kontakt til Ungdomsskolen. Det kunne være sjovt at arrangere et "løb" på 750 m, hvor de unge kommer og går /kører med beboerne. Det skal afholdes om eftermiddagen mht. Peter og Helle mødes d. 28/8 kl. 09.30 ang. den videre planlægning.

Jytte har viden om "Sangkraft" Holstebro. Der er tilbud om bl.a Demens sang. Helle har fået opslaget og vil arbejde videre med det.

### **3. Blomsterkummer**

Dora har talt med Lilly fra Vinderup Haveforening. De vil meget gerne være behjælpelig med at plante kummer og også gerne hjælpe med andre arrangementer, hvor vi har brug for dekorationer – Jul / Påske.

Mads henter tilbud på 10 komposit plantekasser med hjul ved Østre Hjern.

Der er kontakt til en pårørende, der meget gerne vil komme og tegne med beboerne. Merete vil kontakte

### **4. Tilskud til aktiviteter**

Jytte vil finde ud af § 18 midler

### **5. Hvordan skal vi arbejde med principper?**

Forslag til princip: Otium på plejehjem

Vi aftaler at vi indtil næste møde alle tænker over, hvordan vi kan gribe dette princip an.

### **6. Arbejdsgrupper**

Fremover vil det være rigtig godt hvis vi med specifikke emner kunne danne arbejdsgrupper, så vi ikke alle behøver at mødes.

### **7. Nyt fra Bakkebo**

Vi er ved at være ovre ferieafholdelse. Der mangler dog stadig nogle. Vi har i denne sommer, haft en del sygefravær og har derfor haft brug for flere afløsere end vi plejer.

Social- og ældreministeriet har et ønske om at gøre livshistorie på plejecentre til en mere central del af den daglige pleje. Helle er med i en projektgruppe, der har udarbejdet et forslag om digitalisering af borgers livshistorie. Der er sendt en ansøgning ind til ministeriet og der er bevilget 1,8 mill til udvikling og implementering af en app. Projektet har fået navnet: "Sammen om erindringer". Vi er meget stolte over, at vi har fået så stort et beløb. Vi er topscorer med flere meter i forhold til andre kommuner.

### **8. Nyt fra vennekredsen**

Det var en fantastisk grill-fest med rigtig god stemning.

Sommerfest på tirsdag d. 14/8

Vennekredsen er i gang med at afsøge mulighed for nye i bestyrelsesmedlemmer. Der skal gerne være kandidater inden generalforsamlingen

### **9. Dato for næste møde**

Fredag d. 13.09.24 kl. 12.30 – 15.00 (og der er bestilt smørrebrød, så spis ikke frokost hjemmefra)

### **10. Eventuelt**

Pedelfunktionen er stort set det samme som ved NordVestBo

Haveholdet er kritisabelt og der er taget kontakt til Kaj Bech